
 
 
 
 
 
 
 
College van Gedeputeerde Staten van de provincie Groningen 
Postbus 610 
9700 AP Groningen 
 
 
Groningen, 29 maart 2016 
 
Betreft: Schriftelijke vragen herstel Friesenbrücke  
 
 
Geacht College, 
 
In het Dagblad van het Noorden van vandaag staat dat Deutsche Bahn wil dat er binnen vijf 
jaar weer treinen rijden tussen Groningen en Leer1. Dit in tegenstelling tot eerdere 
berichtgeving waarin stond dat er minstens vijf jaar geen treinverkeer over dit traject mogelijk 
zou zijn. Naar aanleiding hiervan heeft onze fractie de volgende vragen aan uw College. 
 
 

1. Is het College bekend met de wens van DB dat er binnen vijf jaar weer treinen rijden 
over dit traject? Is deze ambitie volgens het College haalbaar?  
 

2. Op korte termijn zal een rondetafelconferentie worden georganiseerd met alle 
betrokken partijen. Zal de provincie Groningen deelnemen aan deze conferentie? Zo 
ja, wat zal daarbij de inzet van het College zijn?  
 

3. Hoe wordt de Friesenbrücke bij herstel of vervanging toekomstbestendig gemaakt, 
passend in de plannen voor reistijdverkorting tussen Groningen - Bremen? Welke rol 
speelt de provincie Groningen hier in? 

 
 
Uw antwoorden op de door ons gestelde vragen zien wij met belangstelling tegemoet.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de fractie van de ChristenUnie, 
 
 
Stieneke van der Graaf 
 
 

                                                      
1
 'Friesenbrücke moet sneller', Dagblad van het Noorden, 29 maart 2016 


